
           Jegyzőkönyv 

 

„A VÍZGYŰJTŐ - GAZDÁLKODÁSI TERV FELÜLVIZSGÁLATA AZ 
ÉSZAK-DUNÁNTÚLI VÍZÜGYI IGAZGATÓSÁG MŰKÖDÉSI 

TERÜLETÉN” c. fórum 

a „Kvassay Jenő terv elkészítése és a vízgyűjtő-gazdálkodási terv felülvizsgálata” című 
KEOP-7.9.0/12-2013-0007 projekt keretében szervezi az Országos Vízügyi Főigazgatóság és 
az Észak-Dunántúli Vízügyi Igazgatóság 

 
Időpont:  2015. augusztus 26. 13.00 óra 

Helyszín:  HOTEL FAMULUS (Győr, 9027, Budai út 4-6.) 

 
PROGRAM: 

10:00 - 10:10 Köszöntő 

  Sütheő László (ÉDUVIZIG) 
10:10 - 10:50 Jelentős vízgazdálkodási problémák a térségben 

Dénesné Érseki Gabriella, Nagy Anna, Szlibekné Molnár Katalin (ÉDUVIZIG), 
dr. Ambrus András (FHNPI), Szabó Lajos (GY-M-S Megyei Agrárkamara) 

10:50 - 11:20  Problémákra adható válaszok, lehetséges intézkedések  

  Simonffy Zoltán BME- Kiss Norbert ÉDUVIZIG 

11:20 – Fórum - vélemények, kérdések és válaszok 

 

Az  előadások  megtartása  után  került  sor  a  vitára,  melyet  Janák  Emil  vezetett  le  a  VTK 

Innosystem részéről. 

 

Pándi László Duna  Régió Szövetség: 

Rába: Sárvártól lefele történik a rendezés, de Sárvár felett is van gond 

Kérdés: A fejlesztéseknek figyelembe kellene venni a Vizi turisztikai igényeket is. A szövetség 

az  ÉDUVIZIG‐gel  együttműködési  megállapodást    kötött.  Ásványráró  esetében    pl.  közös 

bejáráson vettek részt és a Vizi turisztikai igényeket is itt figyelembe veszik. 

Az Alsó Szigetköz fejlesztése példás. 

Németh  József,  VIZIG:  Amint  a  források  lehetővé  teszik,  akkor  megvalósítjuk  kívánt 

fejlesztéseket.  

Tahy Ágnes OVF:   A pályázó nehéz helyzetben van, mivel a KEHOP‐ba pl. nehéz  turisztikát 

megvalósítani. De a Vízügy próbál becsempészi egyéb igényeket is.  

   



Németh Gergely polgármester, Szany: A Rába köz vízpótlásával  kapcsolatban megjegyzi, hogy 

a Rába szintje nagyon alacsony. Itt vízpótlás kellene. 

Németh József, VIZIG:  Projektjavaslatunk van, de még nem került be a finanszírozandók közé.  

A Kepés‐Lesvári   csatorna kitisztítása lenne az első feladat.  

Egyéb észrevétel nem volt. 

Janák Emil 

Győr 2015.08.25 

Kérdés  Válasz 
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megállapodást    kötött.  Ásványráró esetébe  
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